
Una regidora demana que Santa Pau reconegui un deute de

50.000 Û

L'arquitecte Josep Espin�s va fer el projecte de rehabilitaci� del castell del

municipi entre el 2010 i el 2011 i nom�s n'ha cobrat la meitat. Els serveis

jur�dics de la Diputaci� aconsellen a l'Ajuntament que no faci cap m�s

pagament del projecte

El castell de Santa Pau fa anys que �s volgut pel

poble.

Esther Badosa, regidora de Santa Pau a l'oposici� pel PDeCAT

[http://www.diaridegirona.cat/tags/pdecat.html], en el darrer ple va

reclamar la inclusi� en el pressupost del 2018 d'una par tida de

50.000 euros pendent de pagament des del juny del 2011.Com que

no van acceptar la petici�, Badosa va votar en contra dels comptes.

La reclamaci� de la regidora fa refer�ncia a par t dels honoraris de

l'arquitecte Josep Espin�s pel projecte de rehabilitaci� del castell. La totalitat del projecte tenia un cost de

99.000 euros, dels quals queden pendents els 50.000 exposats per la regidora. Badosa va qualif icar de

vergonya que despr�s de tants anys no s'hagi recollit mai enlloc la factura i va demanar que la paguessin. La

factura va ser endosada a l'Ajuntament a trav�s de la Caixa d'Arquitectes, per� la regidora va explicar que

l'Ajuntament no la va entrar, perqu� estava pendent del canvi de destinaci� d'un ajutreferent al conveni de la

cinquena fase del conjunt hist�ric i ar t�stic.

En el ple, l'alcalde Josep Companys (UpSP-ERC [http://www.diaridegirona.cat/tags/erc.html]) va justif icar que hi

ha un litigi pel pagament de la factura.El febrer del 2017, l'arquitecte va dur l'Ajuntament al jutjat per tal

d'aconseguir cobrar. Companys va explicar que els serveis jur�dics de la Diputaci� de Girona

[/tags/diputacio-de-girona.html] han aconsellat a l'Ajuntament que no pagui la factura.

L'alcalde va recordar que l'adjudicaci� del projecte a l'arquitecte Josep Espin�s va ser fet sense proc�s

concursal, perqu� la propietat del castell ho va exigir en les cl�usules de cessi� establer tes en conveni el 24 de

desembre del 2010. M�s tard, el febrer del 2011, va tenir lloc la cessi� of icial del castell de Santa Pau per la

propietat a l'Ajuntament. El deixament estava condicionat a l'inici de les obres de rehabilitaci� en el termini d'un

any, per� com que no es van poder comen�ar la concessi� va quedar suspesa.



En el ple, Badosa va argumentar que l'Ajuntament el 2014 havia fet servir el projecte d'Espin�s per demanar una

subvenci� de l'1,5% cultural al Ministeri de Foment. Segons va recordar, en el novembre del 2011, l'Ajuntament va

presentar el projecte a la subvenci� de 1,5% cultural al Ministeri, per� no va ser acceptat.

Aix� no obstant, uns mesos despr�s, el projecte va ser aprovat pel Ministeri gr�cies a una intervenci� de

l'arquitecte. Badosa va concloure que si l'Ajuntament havia fet �s del projecte tenia l'obligaci� de pagar-lo. Si b�

Foment va acceptar el projecte com a correcte per accedir a l'ajut, no el va concedir. Abans,Badosa havia

exposat el trajecte de la factura i el del projecte dins de l'Ajuntament i tot el que feia refer�ncia a una subvenci�

de la Diputaci� de Girona per al per�ode 2011-12.

Va precisar que a f inals del seu mandat s'havia de fer un canvi de destinaci� referent al conveni de la cinquena

fase del conjunt hist�ric i ar t�stic de l'Ajuntament de Santa Pau

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-santa-pau.html]. El canvi de destinaci� havia d'acabar de cobrir

el cost del projecte del qual ja n'hi havia la meitat de pagat. �s a dir, faltaven els 50.000 euros que ara vol que

entrin a la comptabilitat municipal, perqu� siguin pagats.

Badosa va recordar que en el proc�s de trasp�s del car tip�s (va ser alcaldessa del 2007 f ins al 2011) va lliurar la

informaci� del castell als membres del nou equip de govern: Pep Companys, Narc�s Feixas i Carles Massias. Va

explicar que en el document de trasp�s hi havia el projecte i ja s'hi parlava del projecte i de la factura. Llavors,

Badosa havia demanat que la subvenci� de la Generalitat

[http://www.diaridegirona.cat/tags/generalitat-de-catalunya.html] per a la cinquena fase del Conjunt Hist�ric

Ar t�stic de Santa Pau fos destinada a pagar la primera par t de la factura del projecte.

En el ple del 23 de desembre del 2015,l'equip de govern va presentar al ple una proposta d'acord per tal de deixar

sense efecte el conveni de cessi� del 24 de desembre del 2010, perqu� no havien obtingut el 75% del

f inan�ament per dur a terme la primera fase de la rehabilitaci� del castell. El conveni va quedar sense efecte.

El 24 de febrer del 2016, Badosa va tornar a demanar que la factura fos acceptada per l'Ajuntament. Uns mesos

despr�s, va demanar poder assistir a les reunions referents al litigi de la factura que tenenen lloc entre els

serveis jur�dics de la Diputaci� i l'Ajuntament. En el darrer ple, ho va tornar a demanar. L'alcalde li va respondre

que si volia, el podia acompanyar, per� que per a ell no �s un tema especial.
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